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VD rapport till styrelsen i Familjebostäder möte den 22 augusti 2019 
 
Förvaltningen i våra bostadsområden har fungerat bra under sommarperioden. Sommarvikarier och 
feriearbetare har kunnat avlasta den ordinarie personalen. Inga större händelser eller avvikelser att 
rapportera. 
 
Under sommarperioden arrangerar vi ett antal olika aktiviteter för skolungdomar. Det ger 
sysselsättning under lovet men också en chans för oss att visa på hur det är att arbeta inom 
fastighetsförvaltning. 
 
I Bergsjön har 140 ungdomar som har sommarjobbat i tre veckors perioder. Arbetsuppgifterna har 
handlat om att hålla helt, rent och snyggt i området genom att till exempel städa allmänna 
utrymmen, olja bänkar och rensa ogräs. Förutom det har vissa grupper även jobbat i 
Famboleken, en bemannad parklek för hyresgästerna och deras barn.  Med detta skapar vi inte 
bara sysselsättning under lovet utan ungdomarna får uppleva hur det är att ha ett arbete och 
inte minst får förståelse för att hålla rent och snyggt i bostadsområdet.  
 
Alla sommararbetande ungdomar har också fått komma till Framtidens fastighetslabb i Tynnered, där 
vi också hade öppet hus för alla barn och ungdomar under vissa tider. 

 
 
Våra miljövärdar har under sommaren blivit uppmärksammade i media för arbetet med att bevara 
den biologiska mångfalden. Genom att återskapa en blomsteräng i Sannegården och sedan slå med 
lie skapas en större mångfald av växter och djur. För att motverka bidöden har vi satt upp ett 
vildbihotell (se bild) på ängen som i sin tur också bidrar till den biologiska mångfalden. 
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